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Kære Vesterbro Lokaludvalg 
 
Tak for jeres henvendelse til Teknik‐ og Miljøforvaltningen af 4. december 2020 vedrørende anvendelse af 
midlertidige boliger ifm. Metroarbejdet. Jeg svarer, da byggesager hører til mit ansvarsområde i forvaltningen.  
 
I forbindelse med skurbyerne er forvaltningen tidligere blevet oplyst om, at de ikke længere var i brug, hvilket 
ligeledes blev konstateret ved tilsyn på stedet.  
 
Forvaltningen har dog i forbindelse med en nyere henvendelse igen ført tilsyn på adresserne, og konstateret, at de 
midlertidige boliger igen bliver benyttet til beboelse, hvorfor forvaltningen snarest muligt vil indlede lovliggørelse af 
de forhold, der er strid med lovgivningen. 
 
Jeg håber, at I hermed har fået svar på jeres henvendelse, ellers er I velkomne til igen at kontakte forvaltningen. 
 
Med venlig hilsen  
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